
Side 1 
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 02-02-2011 
 

Deltagere:  
Peter Weng, Jørgen Brøsen, Lars Ulrik Hansen, Jan Vinsløv, Marianne Lund & Susanne Hansbo,  
 
Afbud: 
Palle Nielsen, Kristine Lytje 
 
Åben dagsorden 
 
Pkt. 1 Beboer fremmøde  

 Ingen mødte op 
 
Pkt. 2 Valg af referent 

 Lars Ulrik– lukket referat 

 Susanne – åbent referat 
 

Pkt. 3 Varmemester orienterer.  

 Indhentet bud på Gulvcentrifuge: ca. 28.000 kr for den billigste løsning. Da vi ikke 
ved hvor stor interessen er for anskaffelse af sådan, så sætter vi sagen i bero 
indtil videre. 

Susanne udarbejder et opslag til vaskeriet, som forklarer hvordan vaskemaskinerne 
kan anvendes til centrifugering af evt. håndvasket tøj. 

 
 

Pkt. 4 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Godkendt  
 
 
Pkt. 6 Orientering fra fritidsudvalg 

 Intet nyt 
 
 
Pkt. 7 Orientering fra Bladudvalg 

 Næste deadline er den 4. maj 2011, med omdeling i uge 22. 
 
 

Pkt. 8 Webmaster Peter Weng orienterer 

 Skriftlig kontrakt udfærdiges inden igangsættelse af Skoleparkens hjemmeside. 
 
 

Pkt. 9 Orientering fra Selskabslokaleudvalg               

 Gulv slibes og lakeres i uge 24 og 25 

 Nye regler og prisoplæg udarbejdes af udvalget som består af Marianne, Brøsen 
og Lars Ulrik. Skal foreligge inden budgetmøde i maj måned. 

 
 



Side 2 
 

 
Pkt. 10 Sager til behandling: 

 
 

E-sag Renovering. Orientering omkring beboerhotel status. Opfølgning af 
helhedsplan udarbejdes. Status  
 Henning Juhl Hovmann har skrevet til Landsbyggefonden med 

informationer omkring boligernes tilstand.  
 

E-sag Orientering fra månedsmøde inspektør/formand/varmemester 
 Møde den 3. februar 2011.  

  
E-sag Skimmelsvamp, noget nyt ? 

 Desværre er der kommet to nye sager.  
 

  
B-sag Invitation til fritidskonference torsdag den 3. marts kl. 18 

  Palle, Brøsen og Lars Ulrik deltager 
 
 

B-sag Ordinært repræsentantskabsmøde mandag den 21. februar kl. 18 
  Marianne, Susanne, Palle, Brøsen og Lars Ulrik deltager 

   
 

B-sag Udvidelse af Børnehavens uderum 
  Sagen tages op på budgetmødet. 

  
 
E-sag Video overvågning. 

 Priser er indhentet og der tages en beslutning den 3. februar 2011 
 
  

 
 
 


